

Supplement
Dated 23 September 2016

within the meaning of § 16 German Securities
Prospectus Act (*Wertpapierprospektgesetz*,
"WpPG"), and

within the meaning of Article 22(3) Additional Rules
Derivatives of the SIX Swiss Exchange Ltd.,
respectively

Supplement No. 2 dated 23 September 2016

- (1) to the Base Prospectus for the issuance of
Yield Enhancement Products dated
23 June 2016; and
- (2) to the Base Prospectus for the issuance of
Participation Products dated 23 June 2016;
and
- (3) to the Base Prospectus for the issuance by
Credit Suisse AG of Complex Products with
Full or Partial Capital Protection dated
23 June 2016; and
- (4) to the Base Prospectus for the issuance of
Warrants dated 23 June 2016; and
- (5) to the Base Prospectus for the issuance of
Mini-Futures dated 24 June 2016; and
- (6) to the Base Prospectus for the issuance of
Tracker Certificates linked to Funds dated 21
July 2016; and

Supplement No. 6 dated 23 September 2016

- (7) to the Base Prospectus for the issuance of
Fixed-Income Products dated 21 December
2015

of Credit Suisse AG (English language version).

I. Form 6-K dated 7 September 2016

On 7 September 2016 (19:45 (CET)), Credit Suisse
Group AG and Credit Suisse AG filed a media
release on Form 6-K (the "**Form 6-K dated
7 September 2016**") with the United States

Nachtrag
Vom 23. September 2016

im Sinne von § 16 Wertpapierprospektgesetz
("WpPG"), bzw.

im Sinne von Artikel 22 Abs. 3 Zusatzreglement
Derivate der SIX Swiss Exchange AG

Nachtrag Nr. 2 vom 23. September 2016

- (1) zu dem Basisprospekt für die Emission von
Renditeoptimierungs-Produkten vom
23. Juni 2016; und
- (2) zu dem Basisprospekt für die Emission von
Partizipations-Produkten vom 23. Juni 2016;
und
- (3) zu dem Basisprospekt für die Emission durch
Credit Suisse AG von Komplexen Produkten
mit vollständigem oder teilweisem
Kapitalschutz vom 23. Juni 2016; und
- (4) zu dem Basisprospekt für die Emission von
Warrants vom 23. Juni 2016; und
- (5) zu dem Basisprospekt für die Emission von
Mini-Futures vom 24. Juni 2016; und
- (6) zu dem Basisprospekt für die Emission von
an Fonds gekoppelte Tracker Zertifikate vom
21. Juli 2016; und

Nachtrag Nr. 6 vom 23. September 2016

- (7) zu dem Basisprospekt für die Emission von
Fixed-Income-Produkten vom 21. Dezember
2015

der Credit Suisse AG (deutsche Fassung).

I. Formular 6-K vom 7. September 2016

Am 7. September 2016 (19:45 Uhr (MEZ)) haben die
Credit Suisse Group AG und die Credit Suisse AG
eine Medienmitteilung auf Formular 6-K (das
"**Formular 6-K vom 7. September 2016**") bei der

Securities and Exchange Commission (the "SEC").

All of the information in the Form 6-K dated 7 September 2016 is incorporated into, and forms part of the Base Prospectuses listed above.

As set out in the Form 6-K dated 7 September 2016, on 6 September 2016, the Board of Directors of Credit Suisse Group AG and Credit Suisse AG appointed Brian Chin member of the Executive Board of Credit Suisse Group AG and Credit Suisse AG.

Timothy P. O'Hara stepped down from the Executive Board on 6 September 2016.

Accordingly, the current members of the Executive Board of Credit Suisse Group AG and Credit Suisse AG are as follows:

Tidjane Thiam (Chief Executive Officer)

James L. Amine (Head of Investment Banking and Capital Markets)

Pierre-Olivier Bouée (Chief Operating Officer)

Romeo Cerutti (General Counsel)

Brian Chin (CEO of Global Markets)

Peter Goerke (Head of Human Resources, Communications and Branding)

Thomas Gottstein (Head of The Swiss Universal Bank)

Iqbal Khan (Head of International Wealth Management)

David Mathers (Chief Financial Officer)

Joachim Oechslin (Chief Risk Officer)

Helman Sitohang (Head of Asia Pacific)

Lara Warner (Chief Compliance and Regulatory Affairs Officer)

In the section "Description of the Issuer" the sub-section "Composition of the Executive Board of Credit Suisse" (page 220 et sqq. of the Base

United States Securities and Exchange Commission (die "SEC") eingereicht.

Sämtliche im Formular 6-K vom 7. September 2016 enthaltenen Informationen werden in die oben angegebenen Basisprospekte einbezogen und werden zu einem Bestandteil dieser Basisprospekte.

Wie im Formular 6-K vom 7. September 2016 beschrieben, hat der Verwaltungsrat der Credit Suisse Group AG und der Credit Suisse AG am 6. September 2016 Brian Chin als Mitglied der Geschäftsleitung der Credit Suisse Group AG und der Credit Suisse AG ernannt.

Timothy P. O'Hara trat am 6. September 2016 von der Geschäftsleitung zurück.

Dementsprechend sind die Mitglieder der Geschäftsleitung der Credit Suisse Group AG und der Credit Suisse AG die Folgenden:

Tidjane Thiam (Chief Executive Officer)

James L. Amine (Head of Investment Banking and Capital Markets)

Pierre-Olivier Bouée (Chief Operating Officer)

Romeo Cerutti (General Counsel)

Brian Chin (CEO of Global Markets)

Peter Goerke (Head of Human Resources, Communications and Branding)

Thomas Gottstein (Head of The Swiss Universal Bank)

Iqbal Khan (Head of International Wealth Management)

David Mathers (Chief Financial Officer)

Joachim Oechslin (Chief Risk Officer)

Helman Sitohang (Head of Asia Pacific)

Lara Warner (Chief Compliance and Regulatory Affairs Officer)

In dem Abschnitt "Beschreibung der Emittentin" wird der Unterabschnitt "Zusammensetzung der Geschäftsleitung der Credit Suisse" (Seite 220 ff. des

Prospectus for the issuance of Yield Enhancement Products, page 232 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Participation Products, page 203 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance by Credit Suisse AG of Complex Products with Full or Partial Capital Protection, page 147 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Warrants, page 149 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Mini-Futures, page 127 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Tracker Certificates linked to Funds and page 196 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Fixed Income Products) is in each case supplemented by the information concerning the changes to the Executive Board of Credit Suisse Group AG and Credit Suisse AG set out in this Paragraph I of this supplement, i.e. the information on Timothy P. O'Hara on page 232 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Yield Enhancement Products, page 244 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Participation Products, page 215 et sq. of the Base Prospectus for the issuance by Credit Suisse AG of Complex Products with Full or Partial Capital Protection, page 159 et sq. of the Base Prospectus for the issuance of Warrants, page 161 et sq. of the Base Prospectus for the issuance of Mini-Futures, page 139 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Tracker Certificates linked to Funds and page 202 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Fixed Income Products will be deleted and information on Brian Chin as new member of the Executive Board will be included after the information on Romeo Cerutti on page 225 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Yield Enhancement Products, page 237 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Participation Products, page 208 et sq. of the Base Prospectus for the issuance by Credit Suisse AG of Complex Products with Full or Partial Capital Protection, page 152 et sq. of the Base Prospectus for the issuance of Warrants, page 154 et sq. of the Base Prospectus for the issuance of Mini-Futures, page 132 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Tracker Certificates linked to Funds and page 207 et sq. of the Base Prospectus for the issuance of Fixed Income Products:

Basisprospekts für die Emission von Renditeoptimierungs-Produkten, Seite 232 ff. des Basisprospekts für die Emission von Partizipations-Produkten, Seite 203 ff. des Basisprospekts für die Emission durch Credit Suisse AG von Komplexen Produkten mit vollständigem oder teilweise Kapitalschutz, Seite 147 ff. des Basisprospekts für die Emission von Warrants, Seite 149 ff. des Basisprospekt für die Emission von Mini-Futures, Seite 127 ff. des Basisprospekts für die Emission von an Fonds gekoppelte Tracker Zertifikate und Seite 196 ff. des Basisprospekts für die Emission von Fixed-Income-Produkten) jeweils um die in dieser Ziffer I dieses Nachtrags bezeichneten Informationen betreffend die Änderungen der Mitglieder der Geschäftsleitung der Credit Suisse Group AG und der Credit Suisse AG ergänzt, d.h. die Angaben zu Timothy P. O'Hara auf Seite 232 ff. des Basisprospekts für die Emission von Renditeoptimierungs-Produkten, Seite 244 ff. des Basisprospekts für die Emission von Partizipations-Produkten, Seite 215 f. des Basisprospekts für die Emission durch Credit Suisse AG von Komplexen Produkten mit vollständigem oder teilweise Kapitalschutz, Seite 159 f. des Basisprospekts für die Emission von Warrants, Seite 161 f. des Basisprospekt für die Emission von Mini-Futures, Seite 139 ff. des Basisprospekts für die Emission von an Fonds gekoppelte Tracker Zertifikate und Seite 202 ff. des Basisprospekts für die Emission von Fixed-Income-Produkten werden gelöscht und Informationen zu Brian Chin als neues Mitglied der Geschäftsleitung werden nach den Informationen zu Romeo Cerutti auf Seite 225 ff. des Basisprospekts für die Emission von Renditeoptimierungs-Produkten, Seite 237 ff. des Basisprospekts für die Emission von Partizipations-Produkten, Seite 208 f. des Basisprospekts für die Emission durch Credit Suisse AG von Komplexen Produkten mit vollständigem oder teilweise Kapitalschutz, Seite 152 f. des Basisprospekts für die Emission von Warrants, Seite 154 f. des Basisprospekt für die Emission von Mini-Futures, Seite 132 ff. des Basisprospekts für die Emission von an Fonds gekoppelte Tracker Zertifikate und Seite 207 f. des Basisprospekts für die Emission von Fixed-Income-Produkten wie folgt aufgenommen:

Brian Chin

Credit Suisse AG
11 Madison Avenue
New York
NY 10010
United States

Professional history

2003-present

Werdegang

2003 bis heute

	Credit Suisse	Credit Suisse
	CEO Global Markets (2016-present)	CEO Global Markets (2016 bis heute)
	Global Head of Securitized Products and Co-Head of Fixed Income, Americas (2003- 2016)	Globaler Leiter Securitized Products und Co-Leiter Fixed Income, Americas (2003-2016)
	Member of Executive Board of Credit Suisse Group AG and Credit Suisse AG (since 2016)	Mitglied der Geschäftsleitung der Credit Suisse Group AG und der Credit Suisse AG (seit 2016)
	2000-2003	2000-2003
	Deloitte & Touche LLP, Senior Analyst, Securitization Transaction Team	Deloitte & Touche LLP, Senior Analyst, Securitization Transaction Team
	Prior to 2000	Vor 2000
	PricewaterhouseCoopers LLP, Capital Markets Advisory Services	PricewaterhouseCoopers LLP, Capital Markets Advisory Services
	The United States Attorney's Office, Frauds Division	The United States Attorney's Office, Frauds Division
	Education	Ausbildung
	2000 B.S. Accounting, Rutgers University	2000 B.S. Accounting, Rutgers University

II. Form 6-K dated 6 September 2016

On 6 September 2016 (17:53 (CET)), Credit Suisse Group AG and Credit Suisse AG filed a media release on Form 6-K (the "**Form 6-K dated 6 September 2016**") with the SEC.

All of the information in the Form 6-K dated 6 September 2016 is incorporated into, and forms part of the Base Prospectuses listed above.

II. Formular 6-K vom 6. September 2016

Am 6. September 2016 (17:53 Uhr (MEZ)) haben die Credit Suisse Group AG und die Credit Suisse AG eine Medienmitteilung auf Formular 6-K (das "**Formular 6-K vom 6. September 2016**") bei der SEC eingereicht.

Sämtliche im Formular 6-K vom 6. September 2016 enthaltenen Informationen werden in die oben angegebenen Basisprospekte einbezogen und werden zu einem Bestandteil dieser Basisprospekte.

III. Amendment of the section "Documents incorporated by reference"

The section "Documents incorporated by reference" (page 193 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Yield Enhancement Products, page 205 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Participation Products, page 177 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance by Credit Suisse AG of Complex Products with Full or Partial Capital Protection, page 121 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Warrants, page 123 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Mini-Futures, page 100 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Tracker Certificates linked to Funds and page 167 et sqq. of the Base Prospectus for the issuance of Fixed Income Products) is in each case supplemented by the information set out in section I., first and second paragraph, and in section II. of this Supplement.

A copy of each of (i) the Form 6-K dated 7 September 2016 and (ii) the Form 6-K dated 6 September 2016 has been published and was filed with the Commission de Surveillance du Secteur Financier (the "CSSF") within the context of a procedure for the approval of the Second Supplement dated 9 September 2016 to the base prospectus relating to the Euro Medium Term Note Programme of Credit Suisse AG dated 2 August 2016 and with the SIX Swiss Exchange Ltd.

Copies of the Base Prospectuses, this Supplement and the documents incorporated by reference can be obtained from and will be delivered upon request by the Paying Agent at Credit Suisse AG, ZUGG 3, Transaction Advisory Group, 8070 Zurich, Switzerland, or at Credit Suisse Securities (Europe) Limited, Niederlassung Frankfurt am Main, Taunustor 1, 60310 Frankfurt a. M., Germany, in each case free of charge. Copies of the Base Prospectuses, this Supplement and the documents incorporated by reference are also available on the website of Credit Suisse (www.credit-suisse.com/derivatives) by clicking on the link "Base Prospectuses".

III. Ergänzung des Abschnitts „Durch Verweis einbezogene Dokumente“

Der Abschnitt "Durch Verweis einbezogene Dokumente" (Seite 193 ff. des Basisprospekts für die Emission von Renditeoptimierungs-Produkten, Seite 205 ff. des Basisprospekts für die Emission von Partizipations-Produkten, Seite 177 ff. des Basisprospekts für die Emission durch Credit Suisse AG von Komplexen Produkten mit vollständigem oder teilweise Kapitalschutz, Seite 121 ff. des Basisprospekts für die Emission von Warrants, Seite 123 ff. des Basisprospekts für die Emission von Mini-Futures, Seite 100 ff. des Basisprospekts für die Emission von an Fonds gekoppelte Tracker Zertifikate und Seite 167 ff. des Basisprospekts für die Emission von Fixed-Income-Produkten) wird jeweils um die in Abschnitt I., erster und zweiter Absatz, und in Abschnitt II. dieses Nachtrags bezeichneten Informationen ergänzt.

Je eine Kopie (i) des Formulars 6-K vom 7. September 2016 und (ii) des Formulars 6-K vom 6. September 2016 wurde veröffentlicht und im Rahmen des Prüfungsverfahrens für die Billigung des Zweiten Nachtrags vom 9. September 2016 zum Basisprospekt für das Euro Medium Term Note Programme der Credit Suisse AG vom 2. August 2016 bei der Commission de Surveillance du Secteur Financier (die "CSSF") sowie bei der SIX Swiss Exchange AG hinterlegt.

Kopien der Basisprospekte, dieses Nachtrags und der durch Verweis einbezogenen Dokumente sind kostenlos bei der Zahlstelle unter der Anschrift Credit Suisse AG, ZUGG 3, Transaction Advisory Group, 8070 Zürich, Schweiz, oder bei der Credit Suisse Securities (Europe) Limited, Niederlassung Frankfurt am Main, Taunustor 1, 60310 Frankfurt a. M., Deutschland erhältlich und werden auf Anfrage kostenlos versandt. Darüber hinaus sind die Kopien der Basisprospekte, dieses Nachtrags und der durch Verweis einbezogenen Dokumente auch auf der Internetseite der Credit Suisse (www.credit-suisse.com/derivatives) unter dem Reiter „Basisprospekte“ erhältlich.

According to § 16 paragraph 3 WpPG, investors who have already agreed to purchase or subscribe for Complex Products before the publication of this Supplement have the right, exercisable within a time limit of two working days after the publication of this Supplement, to withdraw their acceptances, provided that the new factor or inaccuracy arose before the final closing of the offer to the public and the delivery of the Complex Products.

A withdrawal of acceptance is not required to include the reasons for the withdrawal; however, a withdrawal must be declared to Credit Suisse AG, Paradeplatz 8, 8001 Zurich, Switzerland, in text form. Timely dispatch of a withdrawal is sufficient for observing the two working days' time limit.

Zurich, 23 September 2016

Signed on behalf of Credit Suisse AG

By:



Duly authorised
Doris Schnaudt/Director

By:



Duly authorised
Markus A. Bisegger/Managing Director

Nach § 16 Absatz 3 WpPG haben Anleger, die vor der Veröffentlichung dieses Nachtrags eine auf den Erwerb oder die Zeichnung von Komplexen Produkten gerichtete Willenserklärung abgegeben haben, das Recht, diese innerhalb einer Frist von zwei Werktagen nach der Veröffentlichung dieses Nachtrags zu widerrufen, sofern der neue Umstand oder die Unrichtigkeit vor dem endgültigen Schluss des öffentlichen Angebots und vor der Lieferung der Komplexen Produkte eingetreten ist.

Der Widerruf der Willenserklärung muss keine Begründung enthalten und ist in Textform gegenüber der Credit Suisse AG, Paradeplatz 8, 8001 Zürich, Schweiz, zu erklären. Zur Wahrung der Frist von zwei Werktagen genügt die rechtzeitige Absendung.

Zürich, den 23. September 2016

Unterzeichnet für die Credit Suisse AG

Durch:



Bevollmächtigte
Doris Schnaudt/Director

Durch:



Bevollmächtigter
Markus A. Bisegger/Managing Director